

# Møte mellom styret og revystyret i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: 11/03-24

Tid: 18:15

Sted: R90

Tilstede:

Forfall:

Saksnr.	Sak	Ansvarlig
x	Innsjekk	Alle
1	Godkjenning av dagsorden	Alle
2	Ris og ros	Alle
	<ul style="list-style-type: none"><li>Ros til Liva for å ta initiativ til nytt møte&lt;3</li></ul>	Mali

3	<b>Orienteringssaker</b>	Alle
	<b>Korleis samarbeidet mellom Nabla- og revystyret har vore før.</b>	Mali

For ca et år siden var det et møte mellom det gamle revystyret og det (snart) gamle Nabla styret. Dette ble gjort fordi det hadde vært litt gnisninger mellom det gamle revystyret og det gamle-gamle Nabla styret. Det kom da frem at det har vært slik i lengre tid tilbake også. Noe av disse konfliktene kommer av at det av og til er en vanskelig balanse mellom revyen sine egne vedtekter og Nabla sine vedtekter.

Etter dette møtet var det et nytt møte med det nåværende revystyret og det (snart) gamle Nabla styret, for å sjekke hvordan staa var etter det forrige møtet. Det ble da konkludert med at man burde ha jevnlig møter mellom revystyret og Nabla styret.

Vi har derfor i dag et tredje møte, og planlegger også et møte når det nye revystyret trer inn.

**Korleis har vi som snart-gamle-revystyret opplevd dette i år** Mali

Samkjørte opptak med revyen og Nabla gikk veldig fint fra Nabla styret sin side. Revystyret er enig, men poengterer at opptaket absolutt ikke bør være senere enn det var, da revyen har behov for å komme tidlig i gang med øvinger.

Kranglermøtet bør samkjøres relativt godt med når revyen har sitt eget kranglermøte, slik at tilbudene kan sendes ut likt. Ved forrige opptak ble kranglermøtet flyttet i siste liten, som skapte litt problemer for samkjøringen av utsending av tilbud til søkerne. Dette vil koordineres bedre ved det kommende høstopptaket.

Undegruppekalendarer kan godt være klar allerede i starten av høstsemesteret året før, da revyen ofte setter datoer tidlig, som man ønsker at andre undergrupper skal unngå å ha arrangementer på.

Ellers var det god samkjøring mellom Åre og revyen, SKE og revyen, og styrene er enig om at det har vært en god kommunikasjon gjennom året.

4	<b>Saker</b>	Alle
	<b>Mufo sitt utstyr på Nabla-lageret</b>	Marte

I høst var det en misforståelse om musikkutstyret på lageret. Det ble derfor nå presisert at alt musikkutstyret på lageret tilhører Nabla og ikke revyen. Det skal derfor fortsette å være på Nabla-lageret.

**Revyen sine daljer** Mali

I et gammelt erfaringskriv til revysjef står det at grunnen til at revyen får egne daljer, er fordi de har et åpent opptak. Dette vedtaket var ikke referatført da det ble innført, så styret har nå gjort et vedtak på dette. Revystyret stiller seg bak avgjørelsen som ble gjort.

**Nøkkelboks-tilgang til andre enn revysjef**

Mali

Kapellmester, økonomiansvarlig og PR-sjef i neste revystyre beholde tilgangen til nøkkelboksen på kontoret, da disse rollene utfører arbeid som krever dette. Revysjef som også har tilgang sørger for at de aktuelle personene får denne tilgangen.

**Inn-ut-fest før og til høsten**

Liva

Gjennomførelsen av inn.-ut-festen i høst ble litt kaotisk. Dette vil diskuteres videre på UGLE-møtet, slik at vi bedre kan gjennomføre det den kommende høsten. Det vil da blant annet diskuteres om vi ønsker å ha 2 kjellere på en ukedag, eller 1 kjeller i en helg.

- |            |   |                     |
|------------|---|---------------------|
| <b>x.</b>  | <b>Eventuelt</b><br><b>Revisjon av Nablarevyens regnskap</b><br>Benjamin tar dette videre til Rasmus, og kommer med en oppdatering. | <b>Alle</b><br>Anja |
| <b>xx</b>  | <b>Fremover</b><br>Møte med nye revystyret: <b>uke 17 tentativt</b>   | <b>Alle</b>         |
| <b>xxx</b> | <b>Kritikk av møtet</b>   | <b>Alle</b>         |